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Abstract (en)
[origin: WO8400201A1] A receptacle (10) for installation in exterior walls (8) of a building for removable installation of a freeze resistant hose bib (32)
is shown. The receptacle (10) comprises a tubular element (20) having at one end means (22) (23) to receive and hold a threaded water supply pipe
nipple (30) in a clamping relationship with the threaded nipple end (30) thereof inserted axially into the interior of the tube (20), and at the other end
thereof a mounting block means (12) adapted to be secured to exterior wall surface (8) of a building. The tubular element (20) extends into the wall
(8) and is adapted to receive through said block (12) after installation in the wall (8) a freeze resistant hose bib (32). The receptacle (10) is fastened
to the exterior wall surface (8) and clamps the water supply pipe (28) permitting subsequent installation and removal of a freeze resistant hose bib
(32) for servicing.

Abstract (fr)
Un réceptacle (10) est destiné à être installé dans des parois extérieures (8) d'une construction dans le but de permettre le montage amovible d'un
robinet de purge de tuyau résistant au gel (32). Le réceptacle (10) comprend un élément tubulaire (20) ayant à une extrémité des moyens (22,
23) pour recevoir et tenir un raccord fileté (30) d'un tuyau d'alimentation d'eau assujetti à l'extrémité du raccord fileté (30) introduit axialement à
l'intérieur du tube (20), et à son autre extrémité un bloc de montage (12) est adapté pour se fixer sur la surface extérieure de la paroi (8) d'une
construction. L'élément tubulaire (20) s'étend dans la paroi (8) et est adapté pour recevoir par l'intermédiaire du bloc (12) et après installation
dans la paroi (8) un robinet de purge résistant au gel (32). Le réceptacle (10) est fixé sur la surface extérieure de la paroi (8) et assujettit le tuyau
d'alimentation d'eau (28), permettant ainsi l'installation ultérieure d'un robinet de purge résistant au gel (32) et son démontage à des fins d'entretien.
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